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SKRAJŠANI ZAPISNIK
41. seje zbora krajevnih skupnosti, ki je bila 24. jn-
nija 1981 ob 16.30 v mali sejni dvorani skupščine
občine Ljubljana-Siška, Trg prekomorskib. brigad 1

Sejo je vodila predsednica zbora tov. Maruška Let-
nar in delegate seznanila, da na predlog izvršnega
sveta skupščine občine razširja dnevni red z nasled-
njo točko:

»Osnutek aneksa k dogovoru o oblikovanju splošne
porabe v občinah in mestu za leto 1981.«

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagano
razširitev soglasno sprejeli.

Dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in

ugotovitev sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti
2. Potrditev zapisnika 39. in 40. seje zbora krajev-

nih skupnosti ter poročilo o realizaciji sklepov zadnje
seje

3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Sklep o uporabi sredstev solidarnosti za izpolni-

tev dela obveznosti SR Slovenije v letu 1981 za pla-
čilo prispevka kot kredit SR Črni gori

5. Poročilo o opravljenem delu po odloku za raz-
vrščanje objektov, ki so bili zgrajeni brez lokacij-
skega dovoljenja pred 16. 4. 1978 in poročilo o nedo-
voljenih gradnjah v letu 1980

6. Družbeni dogovor o izgradnji in financiranju
nove stavbe Muzeja ljudske revolucije SR Slovenije

7. Predlog družbenega dogovora o merilih za vred-
notenje storitev pravne pomoči

8. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah
odloka o urbanističnem programu za območje mesta
Ljubljane

— Soglasje po 92. členu statuta mesta Ljubljane
9. Predlog odloka o sprejetju urbanističnega na-

črta za območje Dol-Dolsko
— Soglasje po 92. členu statuta mesta Ljubljane
10. Osnutek zakona o spremembah in dopolnitvah

zakona o komunalnih dejavnostih posebnega družbe-
nega pomena

11. Analiza o izvajanju sistema financiranja sploš-
nih družbenih potreb v družbenopolitičnih skupno-
stih z vidika gibanja sredstev splošne porabe v ob-
dobju 1976—1980

12. Obravnava gradiva za 45. sejo zbora občin SML,
ki bo 2. 7. 1981

13. Obravnava gradiva za 57. sejo zbora občin SR
Slovenije, ki bo 1. 7. 1981

14. Osnutek aneksa k dogovoru o oblikovanju
splošne porabe v občini in mestu za leto 1981

K 1. točki dnevnega reda:
IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO PO-

OBLASTIL IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBO-
RA KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Predsednica zbora krajevnih skupnosti je v verifi-
kacijsko komisijo predlagala naslednje delegate:

1. PETAČ Andreja, kot predsednika
2. KREBELJ Leopolda, kot člana
3. FORščEK Vinka, kot člana . . . . .

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagano
komisijo soglasno potrdili.

Nato je predsednik verifikacijske komisije tov.
Andrej PETAČ podal naslednje poročilo o navzoč-
nosti delegatov zbora krajevnih skupnosti:

Zbor krajevnih skupnosti šteje 38 delegatskih mest.
Na seji je prisotnih 28 delegatov, odsotnih pa je 9 de-
legatov. Delegat KS Smlednik, tov. Vojko Jagodič je
odsotnost opravičil.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih krajevnih
skupnosti:

— delegat delegacije KS Na jami . y . .•
— delegat delegacije KS Zg. šiška • *
— delegat delegacije KS Šentvid ... . "
— delegat delegacije KS Vižmarje-Brod •• •• •-
— delegat delegacije KS Vodice
— delegat delegacije KS Stanežiče-Medno
— delegat delegacije KS Vaše-Goričane
— delegat delegacije KS Bukovica-Šinkov turn
— delegat delegacije KS Trnovec-Topol
— delegat delegacije KS Smlednik (opr.)
Po podanih poročilih je predsednica zbora ugoto-

vila, da je zbor sklepčen in nadaljevala s sejo.

K Z. točki dnevnega reda:
POTRDITEV ZAPISNIKA 39. IN 40. SEJE ZBORA

KRAJEVNIH SKUPNOSTI TER POROČILO O RE-
ALIZACIJI SKLEPOV ZADNJE SEJE

Na zapisnik 39. in 40. seje sta pismeni pripombi
posredovali delegacija KS Koseze in delegacija KS
Komandant Stane.

Na pripombe delegacije KS Koseze in delegacije
KS Koraandant Stane je odgovorila tov. Alenka Sta-
nič — tajnik zbora krajevnih skupnosti.

Ker drugih pripomb na zapisnik 39. in 40. seje ni
bilo je predsednica zbora predlagala, da se potrdita.
zapisnika 39. in 40. seje zbora krajevnih skupnosti.

Delegati zbora krajevnih skupnosti so zapisnika 39.
in 40. seje zbora krajevnih skupnosti soglasno potr-
dili.

Sklepi zadnje seje zbora krajevnih skupnosti so bili
posredovani predlagateljem.

K 3. točki dnevnega reda:
PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV
Pismeno delegatsko vprašanje sta posredovali de-

legacija KS Koseze in delegacija KS Vižmarje-Brod.
Na sami seji pa je delegatsko vprašanje postavil

delegat krajevne skupnosti Ljubo Šercer, tov. Alojz
Česen, in sicer:

Kdaj in kdo bo saniral železniško progo ob Goriški
in Runkovi cesti?

Tovariš Sašo Majcen je glede na vprašanje delega-
cije KS Koseze predlagal, da delegacija skliče se-
stanek v krajevni skupnosti, na katerega se povabi
predstavnike IS.

Delegat krajevne skupnosti se je s predlogom stri-
njal.

K 4. točki dnevnega reda:
SKLEP O UPORABI SREDSTEV SOLIDARNOSTI

ZA IZPOLNITEV DELA OBVEZNOSTI SR SLOVE-
NIJE V LETU 1981 ZA PLAČILO PRISPEVKA KOT
KREDIT SR ČRNI GORI

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je
podal tov. Aleksander Vavpotič, načelnik oddelka za
finance in proračun ter član IS.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za
finance in proračun:

Odbor priporoča potrditev sklepa o uporabi sred-
stev solidarnosti za izpolnitev dela obveznosti SR
Slovenije do SR Črne gore.

Odbor za družbenoekonomske odnose in odbor za
družbenoekonomski razvoj:

Odbora podpirata sprejem sklepa o uporabi sred-
stev solidarnosti za izpolnitev dela obveznosti SR Slo-
venije v letu 1981 za plačilo prispevka kot kredit SR
Črni gori.

Pismeno pripombo na to točko dnevnega reda je
posredovala delegacija KS Bratov Babnik. Na pri-
pombo delegacije je odgovor podal tov. Vavpotič.

Ker ni bilo razprave je predsednica zbora predla-
gala v sprejem naslednji



sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema sklep o uporabi

sredstev solidarnosti za izpolnitev dela obveznosti SR
Slovenije v letu 1981 za plačilo prispevka kot kredit
SR Črtti gori.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli. . (. ,

K 5. točki dnevnega reda:
POROČILO O OPRAVLJENEM DELU PO ODLO-

KU ZA RAZVRŠČANJE OBJEKTOV, KI SO BILI
ZGRAJENI BREZ LOKACIJSKEGA DOVOLJENJA
PRED 16. 4. 1978 IN POROČILO O NEDOVOLJENIH
GRADNJAH V LETU 1980

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je
podal tov. Sašo MAJCEN, načelnik oddelka za
upravno-pravne, gradbene in komunalne zadeve ter
član IS.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za
urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo:

Odbor za urbanizem sprejema poročilo o opravlje-
nem delu po odJoku za razvrščanje objektov, ki so
bili zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja pred 16. 4.
1978.

Odbor sprejema tudi poročilo o nedovoljenih grad-
njah v letu 1980, vendar nanj podaja še naslednje
pripombe

1. Odbor pogreša v poročilu opredelitev, katera
območja naše občine so najbolj ogrožena glede na
črnograditelje.

2. Odbor smatra, da bi bilo zanimivo dobiti podatke
o tem, kakšna je socialna struktura črnograditeljev.

3. Manjkajo konkretni ukrepi na področju usmer-
jene zasebne stanovanjske gradnje, za usmerjanje
potencialnih črnograditeljev v tako gradnjo, z nosilci
nalog in roki.

4. Predvideti je potrebno dosego večje odgovornosti
organov krajevnih skupnosti za zakonitost posegov
v prostoru. Ti organi bi lahko učinkovito dopolnjevali
delo urbanistične inšpekcije pri nadzoru zakonitosti,
kar je nenazadnje tudi vidik družbene samozaščite
na tem področju.

5. Izvršni svet naj poda poročilo o značaju in ob-
segu »manjših odmikov« in »izjemnih dovoljenj« za
gradnjo glede na potrjeno urbanistično dokumenta-
cijo.

Pismene pripombe na to točko so posredovale na-
slednje delegacije KS: KS Koseze, KS Milan Majcen,
KS Hinko Smrekar, KS Ljubo Šercer, KS Bratov
Babnik, KS Litostroj, KS Komandant Stane in KS
Vižmarje-Brod.

V razpravi so sodelovali:
T o v . G R Ž E L J A n d r e j •' ' •"' ' « •• ••' : '
T o v . H A F N E R A l o j z • • - - ' ' •- ,'
Tov. JUVAN Stane , • - . . , . , , ^
Tov. ČESEN Alojz • : ' ; - :, ' '
Tov. LAH Borivoj • ; - '• :
Tov. ŠETINA Jože
Po končani razpravi je predsednica predlagala v

sprejem naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnosti sprejema Poročilo o

opravljenem delu po odloku za razvrščanje objektov,
ki so bili zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja pred
16. 4. 1978 in Poročilo o nedovoljenih gradnjah v letu
1981, s pripombami delegacij in stališči odbora za
urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo.

2. Zbor krajevnih skupnosti nalaga izvršnemu sve-
tu in pristojnim upravnim organom, da proučijo vse
pripombe in podajo pismene odgovore nanje.

3. Izvršni svet in upravni organi naj pripravijo
ukrepe za razreševanje problematike nedovoljenih
gradenj z nosilci in roki ter jih predložijo za sejo v
mesecu septembru.

4. Izvršni svet naj poda poročilo o značaju in ob-
segu »manjših odmikov« in »izjemnih dovoljenj« za
gradnjo, glede na potrjeno urbanistično dokumenta-
cijo.

5. Zbor krajevnih skupnosti predlaga skupščini
mesta Ljubljane, da na eni izmed svojih sej obrav-

nava problematiko črnih gradenj na območju mesta
Ljubljane.

Tako predlagane sklepe so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.

K 6. točki dnevnega reda:
DRUŽBENI DOGOVOR O IZGRADNJI IN FINAN-

CIRANJU NOVE STAVBE MUZEJA LJUDSKE RE-
VOLUCIJE SLOVENIJE

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je
podal tov. Jože MENCINGER, podpredsednik izvrš-
nega sveta.

Pismene pripombe na to točko so posredovale de-
legacije KS Milan Majcen, KS Koseze, KS Hinko
Smrekar in KS Vižmarje-Brod.

V razpravi sta sodelovala tov. Jože ŠETINA in tov.
Alojz HAFNER.

Po končani razpravi je predsednica predlagala v
sprejem naslednji

• • . " " ' „ = i •- ' '

' ' '"••' • sklep: ' •

Zbor krajevnih skupnosti soglaša, da skupščina
občine Ljubljana-Šiška pristopi k družbenemu dogo-
voru o izgradnji in financiranju nove stavbe Muzeja
Ijudske revolucije Slovenije.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.

K 7. točki dnevnega reda:
PREDLOG DRUŽBENEGA DOGOVORA O MERI-

LIH ZA VREDNOTENJE STORITEV PRAVNE PO-
MOČI

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je
podal tov. Sašo MAJCEN, načelnik oddelka za uprav-
no-pravne, gradbene in komunalne zadeve ter član IS.

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala odbor
za družbenopolitični sistem in odbor za finance.

Odbor za družbenopolitieni sistem:
Po zelo izčrpni razpravi o predlogu družbenega

dogovora o merilih za vrednotenje storitev pravne
pomoči, v kateri so sodelovali vsi člani odbora, je bil
soglasno sprejet amandma k predlogu, in sicer k 4.
členu tega dogovora. Člani odbora so mnenja, naj se
4. člen dogovora, ker ni razvidno, na kakšen način
se storitve, omenjene v 4. členu, lahko vrednotijo
višje oziroma kako bi v to doseglo, glasi:

»Udeleženci bomo zagotovili, da se bodo v smislu
prejšnjega člena razvrstile kot družbeno bolj po-
membne zlasti tiste storitve pravne pomoči, s kate-
rimi bomo prispevali k zagotavljanju varstva samo-
upravnih pravic delovnih ljudi, samoupravljanja in
družbene lastnine.«

Odbor za finance:
Odbor podpira sprejem družbenega dogovora o me-

rilih za vrednotenje storitev pravne pomoči.
Pismeno pripombo je posredovala delegacija KS

Koseze.
Predsednica zbora je predlagala delegatom zbora

krajevnih skupnosti v sprejem naslednji

amandma:
V 4. členu družbenega dogovora naj se črta bese-

dilo: te storitve pravne pomoči lahko vrednotijo višje
od drugih storitev pravne pomoči ne glede na njihovo
družbeno pomembnost, tako da 4. člen glasi:

»Udeleženci bomo zagotovili, da se bodo v smislu
prejšnjega člena razvrstile kot družbeno bolj po-
membne zlasti tiste storitve pravne pomoči, s kate-
rimi bomo prispevali k zagotavljanju varstva samo-
upravnih pravic delovnih ljudi, samoupravljanja in
družbene lastnine.«

Tako predlagani amandma je bil soglasno sprejet.

Sklep:
Zbor krajevnih skupnosti pristopa k družbenemu

dogovoru o merilih za vrednotenje storitev pravne
pomoči ter pooblašča podpisnika družbenega dogo-* .
vora, da pred podpisom družbenega dogovora uve-
ljavlja spremembo 4. člena.

Tako predlagani sklep je bil soglasno sprejet.
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- K 8. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DO-

POLNITVAH ODLOKA O URBANISTIČNEM PRO-
GRAMU ZA OBMOČJE MESTA LJUBLJANE

— Soglasje po 92. členu statuta mesta Ljubljane.
Predsednica zbora krajevnih skupnosti je delega^e

seznanila, da je o tej točki dnevnega reda razpravljal
odbor za družbenoekonomske odnose, odbor za druž-
benoekonomski razvoj ter odbor za urbanizem.

— Odbor za družbenoekonomske odnose in odbor
za družbenoekonomski razvoj:

Odbora priporočata zboroma občinske skupščine,
da sprejme soglasje v skladu s 92. členom statuta
mesta Ljubljane k predlogu odloka o spremembah in
dopolnitvah odloka o urbanističnem progratnu za ob-
močje mesta Ljubljane.

Odbor za urbanizem:
Odbor na predlog odloka o spremembah in dopol-

nitvah odloka o urbanističnem programu za območje
mesta Ljubljane nima pripomb.

Pismene pripombe so posredovale delegacija KS
Koseze, KS Ljubo Šercer, KS Hinko Smrekar.

V razpravi so sodelovali: •> •
Tov. GALIČ Ivan ,

• Tov. Š E T I N A J o ž e ' •••-<•'
Tov. Č E S E N Alojz ' .: _ . •
Tov. GORNIK Karel
Po končani razpravi je predsednica zbora predla-

gala v sprejem naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti daje na osnovi 92. člena

statuta mesta Ljubljane soglasje k predlogu odloka
o spremembi in dopolnitvi odloka o urbanističnem
programu za območje mesta Ljubljane.

Tako predlagani sklep je bil sprejet z enim vzdr-
žanim glasom.

K 9. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREJETJU URBANI-

STIČNEGA NAČRTA ZA OBMOČJE DOL-DOLSKO
— Soglasje po 92. členu statuta mesta Ljubljane.
Predsednica zbora je delegate seznanila, da so o tej

točki dnevnega reda razpravljali odbor za družbeno-
ekonomske odnose, odbor za družbenoekonomski raz-
voj ter odbor za urbanizem.

Odbor za družbenoekonomske odnose in odbor za
družbenoekonomski razvoj:

Odbora priporočata sprejem predloga odloka o
sprejetju urbanističnega načrta za območje Dol-Dol-
sko v zborih skupščine mesta Ljubljane.

Odbor za urbanizem:
Odbor na predlog odloka o sprejetju urbanističnega

načrta za območje Dol-Dolsko nima pripomb.
Pismene pripombe sta posredovali delegaciji KS

Hinko Smrekar in KS Ljubo Šercer.
Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala v

sprejem naslednji , ..,

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti daje na osnovi 92. člena

statuta mesta Ljubljane soglasje k predlogu odloka
o sprejetju urbanističnega načrta za območje Dol-
Dolsko.

Tako predlagani dnevni red so delegati zbora kra-
jevnih skupnosti soglasno sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ZAKONA O SPREMEMBAH IN DO-

POLNITVAH ZAKONA O KOMUNALNIH DEJAV-
NOSTIH POSEBNEGA DRUŽBENEGA POMENA

Uvodno obrazložitev je podal tov. Sašo Majcen.
O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za

urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo:
Odbor sprejema pripombe delegacije KS Milan

Majcen na znanje.
Odbor predlaga, da predlagatelj pri predlogu za-

kona dopolni obrazložitev s kvantifieirano oceno o
realnih možnostih premostitve sedanjih problemov
financiranja razširjene reprodukcije na področju ko-
munalnega gospodarstva (viri in primar).

Pismene pripombe sta posredovali delegaciji KS
Milan Majcen in KS Ljubo Šercer.

Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala v
sprejem naslednji

. •; . sklep:
Zbor krajevnih skupnosti pooblašča delegate za

zbor občin Skupščine SR Slovenije in delegate za zbor
združenega dela Skupščine SR Slovenije, ki se bodo
udeležili seje Skupščine SR Slovenije, ki bo 1. 7.1981,
da glasujejo za osnutek zakona ter posredujejo pri-
pombe na osnutek zakona o spremembah in dopol-
nitvah zakona o komunalnih dejavnostih posebnega
družbenega pomena predlagatelju zakona, da jih bo
upošteval pri sestavi predloga zakona, oziroma jih bo
obrazložil, kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Tako predlagani sklep je bil soglasno sprejet.

K 11. točki dnevnega reda:
ANALIZA O IZVAJANJU SISTEMA FINANCIRA-

NJA SPLOŠNIH DRUŽBENIH POTREB V DRUŽ-
BENOPOLITIČNIH SKUPNOSTIH Z VIDIKA GIBA-
NJA SREDSTEV SPLOŠNE PORABE V OBDOBJU
1976—1980

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je
podal tov. Aleksander VAVPOTIČ, načelnik oddelka
za finance in član IS.

O tej točki dnevnega reda so razpravljali odbor za
družbenoekonomske odnose, odbor za družbenoeko-
nomski razvoj in odbor za finance.

— Odbor za družbenoekonomske odnose in odbor
za družbenoekonomski razvoj:

Odbora sta sprejela naslednja stališča:
— sprejemata ugotovitve iz analize o splošni po-

rabi kot primerne in realne,
— podpirata v analizi navedene sklepe,
— ugotavljata, da se v proračunsko porabo še ved-

no vključuje del porabe SIS-ov (del skupne porabe),
čeprav soglašata, da je verjetno na nekaterih področ-
jih premalo izvirnih virov sredstev za skupno po-
rabo,

— ekonomska politika, ki naj bo v odvisnosti go-
spodarskih gibanj, se tudi na področju splošne porabe
ne izvaja dovolj dosledno,

— iz analize o davčni problematiki izhaja, da bi
morala tudi vnaprej ta sredstva zadostovati za pokri-
vanje splošne porabe,

— odbora priporočata, da si prizadevamo za čišče-
nje proračunske porabe na vseh področjih izven
splošne porabe in da se eventuelni presežki posredno
oziroma neposredno vrnejo gospodarstvu in ne upo-
rabljajo za druge namene,

— predmetna analiza naj služi kot podlaga za od-
pravo vseh ugotovljenih nepravilnosti, ne smemo do-
voliti, da teh koristnih podatkov ne uporabimo pri
svojem delu in odločanju za bodoče.

Odbor za finance:
Pristojni organi in strokovne službe naj točno de-

finirajo, kaj lahko spada v splošno porabo in kaj v
skupno, kot tudi financiranje česa se smatra kot po-
sredno vračanje proračunskih presežkov gospodar-
stvu. Na podlagi tega bi bilo možno držati se glede
proračunskih sredstev in njene porabe, sprejetim
usmeritvam.

Pismene pripombe so posredovale delegacije KS
Koseze, KS Bratov Babnik in KS Vižmarje-Brod.

Ker ni bilo razprave je predsedniea predlagala v
sprejem naslednja •= , , . - . , ,

sklepa:
1. Zbor krajevnih skupnosti pooblašča delegate za

zbor občin Skupščine SR Slovenije in delegate za
zbor združenega dela Skupščine SR Slovenije, ki se
bodo udeležili seje Skupščine SR Slovenije, ki bo
1. 7. 1981, da glasujejo za analizo o izvajanju sistei^a
financiranja splošnih družbenih potreb v družbeno-
političnih skupnostih z vidika gibanja sredstev sploš-
ne porabe v obdobju 1976—1980.

2. Zbor krajevnih skupnosti daje pobudo, da se pri-
pravi in obravnava podobna analiza tudi v skupščini
mesta Ljubljane.

Tako predlagana sklepa so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.



" K 12. točki dnevnega reda:
OBRAVNAVA GRADIVA ZA 45. SEJO ZBORA

OBČIN SML, KI BO 2. 7. 1981
Pismeno pripombo je posredovala delegacija KS

Bratov Babnik in delegacija KS Komandant Stane.
Predsednica je delegate zbora krajevnih skupnosti

seznanila, da je gradivo skupščine mesta Ljubljane
obravnaval izvršni svet in nanj ni imel pripomb.

Delegati zbora krajevnih skupnosti niso imeli pri-
pomb na gradivo skupščine mesta Ljubljane.

Predsednica zbora krajevnih skupnosti je predla-
gala naslednje delegate za skupščino mesta Ljubljane,
ki bo 2. 7. 1981, in sicer:

1. HAFNER Alojz V '
2. GRŽELJ Andrej
3. LAH Borivoj
Tako predlagani delegati so bili soglasno potrjeni.

K 13. točki dnevnega reda:
OBRAVNAVA GRADIV ZA 57. SEJO ZBORA OB-

CIN SKUPŠČINE SR SLOVENIJE, ki bo 1. 7. 1981
Predlog odloka o financiranju graditve stanovanj

za nosilce družbenih funkcij v SR Sloveniji v letih
1981—1985 je obravnaval izvršni svet, ki podpira iz-
dajo odloka o financiranju graditve stanovanj za
nosilce družbenih funkcij v SR Sloveniji v letu 1981—
1985.

V tem srednjeročnem obdobju naj bi s 85. milijoni
din zagotovili ca. 60 stanovanjskih enot oziroma služ-
benih stanovanj za potrebe nosilcev družbenih funk-
cij v SR Sloveniji. Po končanem mandatnem obdobju
funkcionar vrne stanovanje v sklad za oddajo stano-
vanj, zgrajenih z republiškimi sredstvi.

Izvršni svet meni, da ni rešeno vprašanje gospodar-
jenja s temi stanovanjskimi enotami.

Predlog odloka o sofinanciranju programa gradnje
družbenih stanovanj za delavce republiških organov
v obdobju 1981—1985 in zagotovitvi sredstev za odpla-
čilo posojil, najetih za stanovanja, zgrajena v obdobju
1975—1980, je obravnaval izvršni svet, ki podpira iz-
dajo odloka o sofinanciranju programa gradnje druž-
benih najemnih stanovanj za delavce republiških
organov y obdobju 1981—1984 in zagotovitvi sredstev
za odplačilo posojil, najetih za stanovanja, zgrajenih
v obdobju 1975—1980.

Iz obrazložitve ni dovolj natančno določena samo-
upravna organiziranost sklada združenih sredstev
republiških organov za stanovanjsko izgradnjo. Še
niso izdelani samoupravni splošni akti oziroma druž-
beni dogovori, kateri naj bi urejevali družbenoeko-
nomske odnose na tem področju.

Na vse ostale točke dnevnega reda je IS občinske
skupščine podal pozitivno mnenje.

Delegati na gradivo za sejo ZO skupščine SR Slo-
venije niso imeli pripomb.

K 14. točki dnevnega reda:
ANEKS K DOGOVORU O OBLIKOVANJU SPLO-

SNE PORABE V OBČINI IN MESTU ZA LETO 1981
Uvodno obrazložitev je podal tov. Aleksander VA-

VPOTIČ.
O tej točki je razpravljal odbor za finance, ki je

sprejel sklep, da priporoča sprejem aneksa k dogo-
voru o oblikovanju splošne porabe v občinah in me-
stu Ljubljana, ki ureja medsebojna razmerja pri 2 %
znižanju limita splošne porabe.

Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala v
sprejem naslednji . .

sklep:
.'• Zbor krajevnih skupnosti sprejema aneks k dogo-
voru o oblikovanju splošne porabe v občini in mestu
za leto 1981 s tem, da se v 1. členu aneksa v zadnji
vrstici za besedo »živil« postavi pika in se besede »na
področju mesta Ljubljane« črtajo.

Tako predlagani sklep je bil soglasno sprejet.
Seja je bila zaključena ob 19.15.

Tajnik zbora
krajevnih skupnosti
Alenka Stanič, 1. r.

Predsednica zbora
krajevnih skupnosti
Maruška Letnar, 1. r.


